



English

Grievance in the Raw Material Supply Chain

1. Purpose and Scope

This guide describes how to investigate grievances in the supply chain of Taniobis Group.

2. Procedure

Does anyone present grievances (employees as well as externally interested) in the procurement of raw materials in the supply chain of the Taniobis Group, he has the opportunity to contact H.C. Starck Tantalum and Niobium through contact on our homepage. The message is then forwarded to the manager Raw Materials Compliance who will reviews it for plausibility and forwards it to the management for further decision.

Or

The complainant uses the Grievance mechanism of the Responsible Minerals Initiative

<http://www.responsiblemineralsinitiative.org/responsible-minerals-assurance-process/grievance-mechanism/>

There, the RMI, as an independent institution, decides on the further course of action and follows the further course of action.

German

1. Zweck und Geltungsbereich

Diese Anleitung beschreibt das Vorgehen bei Feststellung eines Missstandes im Bereich der Rohstoffbeschaffung innerhalb der Lieferkette der Taniobis Group.

2. Vorgehen

Stellt jemand Missstände (Mitarbeiter wie auch externer interessierter) bei der Beschaffung von Rohstoffen in der Lieferkette der Taniobis Group fest, so hat er die Möglichkeit sich direkt an Taniobis GmbH zu wenden, dies ist über den Kontakt auf unserer Homepage möglich. Die Meldung wird dann an den Manager Raw Materials Compliance weitergeleitet, der sie prüft und bei voraussichtlicher Berechtigung an das Management zur weiteren Entscheidung weiterleitet.

Oder

Der Beschwerdeführer nutzt den Grievance Mechanismus der Responsible Minerals Initiative

<http://www.responsiblemineralsinitiative.org/responsible-minerals-assurance-process/grievance-mechanism/>

Dort entscheidet die RMI als unabhängige Institution über das weitere Vorgehen und verfolgt das weitere Vorgehen.



TANiOBIS
inspiring metal evolution

Goslar, June 26th, 2020

Masakazu Kanzaki
Vice Chairman and CEO (Managing Director)

Dr. Kazuyuki Marukawa
Vice Chairman (Managing Director)